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 رد شکایت خانی 
از خطیر

چنــد روز پیــش خانــی بــا طــرح 
شــکایتی در دادگاه فرهنــگ و 
رســانه، مدعــی شــد کــه علــی 
خطیــر و فرشــید ســمیعی امضــا 
و اثرانگشــت وی را جعــل کرده انــد 
کــه ســرانجام نیــز رأی ایــن پرونــده 
صــادر و مشــخص شــد کــه ایــن 
ادعــا از اســاس اشــتباه بــوده و 
ــچ  ــران اســتقلال مرتکــب هی مدی

تخلفــی نشــده اند.
 قاضــی ایــن پرونــده بعــد از بررســی 
شــکایت عضــو پیشــین هیــأت 
مدیــره، بــا اســتناد بــه متممــی 
کــه در قــرارداد آمــده و در آن 
اشــاره شــده کــه ســمیعی بــه  جــای 
خانــی قــرارداد را امضــا می کنــد، 
شــکایت را وارد ندانســت و قــرار 
منــع تعقیــب را بــرای خطیــر و 

ســمیعی صــادر کــرد.
نــی  یــن موضــوع خا ز ا  پــس ا
اعتــراض خــود را بــه رأی صــادره 
اعــلام کــرد. در حــال حاضــر، 
خانــی همچنــان فرصــت اعتــراض 
بــه رأی صــادره را دارد و پــس 
از برگــزاری دادگاه تجدیدنظــر، 
مدیــران اســتقلال در خصــوص 
طــرح شــکایتی علیــه عضــو ســابق 
هیــأت مدیــره و اعــاده حیثیــت 
نــی بــه  دربــاره اتهامــی کــه خا
 آنهــا وارد کــرده، تصمیم گیــری 

خواهند کرد.
 

 ذوب آهن 
بازیکنش را به 

استقلال نمی دهد
تــلاش  ســتقلال در  ه ا شــگا با
اســت محمــد جــواد محمــدی، 
بازیکــن ذوب آهــن را جــذب کنــد. 
ایــن بازیکــن درنیــم فصــل اول 
عملکــرد خوبــی داشــته و باشــگاه 
اســتقلال بــرای جذب ایــن بازیکن 
وارد عمــل شــده و بــه باشــگاه 
ذوب آهــن نامــه داده کــه ایــن 

بازیکــن را بــه خدمــت بگیــرد.
 ذوبی ها هم به باشــگاه اســتقلال 
اعــلام کرده انــد کــه راضــی بــه 
جدایــی ایــن بازیکــن نیســتند. 
ذوبی  هــا قــرار اســت مخالفــت 
خــود را رســماً اعــلام کننــد و یــا 
رقــم قابــل توجهــی بــرای آزاد کردن 
ایــن بازیکــن بــه باشــگاه اســتقلال 

پیشــنهاد دهنــد.

 استقلال به دنبال 
کسب مجوز حرفه ای

ســومین جلســه کارگــروه صــدور 
مجوز حرفه ای باشــگاه استقلال 
بــه ریاســت دکتــر علــی خطیــر، 
مدیرعامــل باشــگاه و مدیریــت 
علــی میرغفــاری، افســر صــدور 
مجــوز حرفــه ای اســتقلال و بــا 
و  ه  شــگا با نیــن  و ر معا حضــو
اعضــای کارگــروه مجــوز حرفــه ای 

برگــزار شــد.
یــن جلســه کارگــروه   محــور ا
آماده ســازی مــوارد ورزشــی مــورد 
نظــر کنفدراســیون فوتبــال آســیا 
بــرای صــدور مجــوز حرفــه ای بود. 
مدیرعامــل باشــگاه اســتقلال 
یــت  تأکیــد ویــژه ای روی رعا
مترهــای مدنظــر  را مــی پا تما
کنفدراســیون فوتبــال آســیا دارد 
تــا اســتقلال پــس از وقفــه ای 
دو ســاله، مجــوز حرفــه ای را 

دریافــت کنــد. 
علــی خطیــر ضمــن قدردانــی از 
ایــن کارگــروه کــه مرحلــه تکمیــل 
مــدارک را بــا موفقیــت پشــت 
ســر گذاشــت، خواهــان حفــظ 
جدیــت تمامــی معاونین باشــگاه 
و اعضــای کارگــروه در مســیر 
دریافــت مجــوز شــد. در ادامــه 
علــی میرغفــاری گزارشــی از رونــد 
مرحلــه قبــل ارائــه و وظایــف 
اعضــای کارگــروه در مرحلــه 
آمــاده ســازی مــوارد ورزشــی را 

مشــخص کــرد.
 جلســه کارگــروه مجــوز حرفــه ای 
باشــگاه اســتقلال بــه صــورت 

هفتگــی برگــزار می شــود.

 zخبر

امید نورافکن

در فکر بازگشت

براســاس آخریــن خبرهایــی که از اصفهان به گوش می رســد امید نورافکن 
بازیکن سپاهان همچنان به دنبال جدایی از این تیم و پیوستن به باشگاه 
اســتقلال اســت. ســپاهانی ها شــدیداً مخالــف جدایی نورافکــن از این تیم 
هســتند چــون هــم تیم شــان یــک مهــره خــوب را از دســت می دهــد و هــم 
رقیب اصلی شــان تقویت می شــود. نورافکن اما برای بازگشت به استقلال 

عمیقاً علاقه مند اســت.

بیژن طاهری

تیم جدید

بیژن طاهری که سه فصل پی در پی در استقلال سرپرست بود و با مربیان 
مختلــف همــکاری کــرد بــه تازگــی به یــک تیم یــزدی رفته و سرپرســتی این 
تیــم را بــه عهده گرفته اســت. دلیل حضور آقا بیــژن در تیم کویرمقوای یزد 
این اســت که از دشــواری های کار در یک تیم پرهوادار همچون اســتقلال 
که بار ســنگینی روی دوش او به همراه دارد، دور باشــد. آقا بیژن به دنبال 

آرامش است.

علیرضا رضایی

یاد پیش بینی فرهاد

در ایامی که فرهاد مجیدی سرمربی استقلال بود اظهاراتی درباره علیرضا 
رضایــی، دروازه بــان ســابق آبی هــا به زبان آورد که بســیار جالــب توجه بود. 
مجیــدی مدعی شــد کــه رضایی دروازه بــان اول تیم ملی ایران خواهد شــد 
امــا اکنــون نامبــرده وضعیــت بغرنجــی در فوتبــال ایران دارد و حتــی در تیم 
خود نیز فیکس نیســت و اثری از او در نیم فصل دیده نشــد. مجیدی روی 

چه حســابی این پیشــگویی را کرد؟

ابهام در برگزاری نشست نقل و انتقالاتی خطیر و نکونام

روابط دوباره خاکستری می شود؟

قبل از اینکه نکونام از سفر تفریحی خود 
به امارات بازگردد گفته می شد به محض 
آنکه به تهران برسد، به دفتر علی خطیر 
خواهد رفت و درباره نقل و انتقالات با 
مدیرعامل باشگاه به گفت و گو خواهد 
نشست و تکلیف لیست ورودی خود 
را روشن خواهد کرد. اما در حالی که 
چند روز از بازگشت سرمربی استقلال 
می گذرد و تمرینات نیز شروع شده 
خبری از برگزاری این نشست مهم 

نیست.
روابط نکونام و خطیر در فصل جاری 
کاملاً سینوسی بوده؛ گاهی در ظاهر 
خوب و گاهی علیه یکدیگر. اما به طور 
قطع می توان ادعا کرد که کفه ترازو 
بیشتر به سمت تیرگی روابط سنگین 

بوده و نکونام هرگاه فرصت یافته 
در مصاحبه های خود سیاست های 
مدیریت به خصوص در نقل و انتقالات را 
زیر سؤال برده است. سرمربی استقلال 
در همه این ایام هیچ گاه از بیان اینکه 
تیم دلخواهم بسته نشده و دستم 
بابت داشتن ستاره ها خالی است، ابایی 
نداشته و بارها در مصاحبه های خود 
به این موضوع اشاره کرده تا به همه 
ثابت کند که از طرف مدیریت باشگاه 

استقلال چندان حمایت نشده است.
در مقابل خطیر که نقش بالادستی 
نکونام را در باشگاه استقلال بازی 
می کند همواره کوشیده خود را محتاط 
و محافظه کار نشان دهد و در مقابل 
اظهارات جواد نکونام واکنشی نشان 
ندهد تا فضای تیم به دلیل برخی 

اختلاف های فنی به هم نریزد.
با این حال برگزار نشدن جلسه اخیر 
میان مدیریت و سرمربی بار دیگر روابط 

دو طرف را در موقعیت نامناسبی قرار 
داده است و به نظر می رسد جواد نکونام 
بابت برخی مسائل از مدیریت باشگاه 

دلخور است.
اولین مسأله ای که سرمربی استقلال 
را بشدت ناراحت کرده تا از برگزاری 
نشست با مدیریت باشگاه خودداری 
کند یا دست کم تمایلی نشان ندهد، به 
فراهم نشدن مقدمات بازگشت یوسو 
سسما، مربی مورد اعتماد بدنسازی 
او مربوط است. قرار بود مشکلات 
این مربی اسپانیایی با استقلال کاملاً 
برطرف شود و مدیران استقلال به جواد 
نکونام قول داده بودند ترتیبی اتخاذ 
کنند که سسما پولش را بگیرد و کارت 
مربیگری نیز برای او صادر شود تا در 
جریان بازی های لیگ برتر روی نیمکت 
استقلال بنشیند اما تا کنون مشکل 
سسما برطرف نشده و سرمربی استقلال 
بابت این موضوع بشدت دلخور است و 

این ناراحتی را به اطلاع مدیران باشگاه 
استقلال هم رسانده است.

از سوی دیگر از دو لیستی که سرمربی 
استقلال به مدیران این باشگاه داده اند 
فقط سیلوا به خدمت گرفته شده و دیگر 
بازیکنانی که نکونام مد نظر قرار داشت، 
به استقلال ملحق نشده اند که این 
مسأله نیز یکی دیگر از موضوعاتی است 
که موجبات دلخوری سرمربی استقلال 

از مدیریت را فراهم کرده است.
حال اینکه در روزهای آتی نشست مهم 
نقل و انتقالاتی میان خطیر و نکونام 
برگزار شود، مسأله دیگری است اما از 
جانب خطیر نیز ظاهراً علاقه  آنچنانی 
به برگزاری این نشست نقل و انتقالاتی 
نشان داده نمی شود و مدیرعامل 
باشگاه استقلال هم انگار بدش نمی آید 
همین وضعیت ادامه یابد و او ناچار به 
جذب بازیکن جدید نشود و زیر بار مالی 

تازه ای نرود.

 بازیکنان خارجی تأیید می شوند؟
شاید یکی دیگر از دلایلی که باعث 
شده روابط خطیر و نکونام حسنه 
نباشد به موضوع تمایل مدیراستقلال 
برای جذب بازیکنان خارجی و علاقه 
یرانی  نکونام به جذب بازیکنان ا
مربوط شود. در دو لیستی که نکونام 
به خطیر داده نام بازیکن خارجی 
دیده نمی شود اما در مقابل خطیر به 
دنبال جذب بازیکنان خارجی است 
و این موضوع را به اطلاع سرمربی 
استقلال هم رسانده است. البته اگر 
بازیکنانی که خطیر به نکونام معرفی 
می کند وضعیت فنی مناسبی داشته 
باشند، احتمالاً از نگاه نکونام نیز 
راضی کننده باشد و او موافقت خود را 
اعلام کند اما اگر بازیکنانی پیشنهاد 
شود که از لحاظ فنی سطح قابل قبولی 
نداشته باشند، قطعاً نکونام مخالفت 

نخواهد کرد.

اولین مسأله ای که 
سرمربی استقلال 
را بشدت ناراحت 
کرده تا از برگزاری 
نشست با مدیریت 
باشگاه خودداری 
کند یا دست کم 
تمایلی نشان ندهد، 
به فراهم نشدن 
مقدمات بازگشت 
یوسو سسما، 
مربی مورد اعتماد 
بدنسازی او مربوط 
است

 zسوژه                                                                        

جواد نکونام درحالی اولین تمرین استقلال را آغاز 
کرد که یک فیلم منتشره از لحظه حضور او میان 
بازیکنان دردسرساز شد. درحالی که شاید بخش 
رسانه ای باشگاه استقلال هم تصور نمی کرد انتشار 
این فیلم سوژه بشود اما لحظه ای که نکونام با همه 
بازیکنان استقلال دست داد و خوش و بش کرد و 
توجهی به ارسلان نداشت، تبدیل به یک موضوع 
حاشیه ای علیه باشگاه استقلال شد. رفتار نکونام 
درحالی نگاه ها را به سمت و سوی خود جلب کرد که 
برخی رسانه ها در میانه های نیم فصل اول اعلام کردند 
که ارسلان مطهری در نقل وانتقالات نیم فصل قرار 
است از لیست کنار گذاشته  شود، سرمربی استقلال 

به حمایت از این بازیکن پرداخت و حتی مدعی شد 
رسانه ها درحال حاشیه سازی برای تیمش هستند. 
اما رفتار روز گذشته سرمربی استقلال با ارسلان 
مطهری خود حالا تبدیل به یک موضوع حاشیه ای 
علیه استقلال شده و روشن نیست که افکار عمومی 
باید دفاع جواد نکونام از ارسلان مطهری در میانه های 
نیم فصل اول را بپذیرند یا رفتاری که اخیراً او به هنگام 
حضور دوباره در تمرینات با این بازیکن داشته است؟! 
آنچه مسلم است درحال حاضر ارسلان مطهری 
حمایت قطعی سرمربی خود را از دست داده و روشن 
نیست که اگر بخواهد در این تیم بماند، چه سرنوشتی 

انتظارش را بکشد.

 به نظر می رسید بازیکنان ملی پوش و جوان استقلال در محور توجه نکونام قرار بگیرند، 
اما سه بازیکن جوان)سامان تورانیان، امیرعلی صادقی و زواره ای( در نیم فصل اول تقریباً 
بیکار بودند و هر کدام یکی، دو دقیقه بازی کردند و آمار حضور آنها در زمین آن قدر کم 
است که نمی توان به آن پرداخت. با توجه به اینکه این سه بازیکن سهم زیادی در زمین 
مسابقه نداشتند، مشخص است نکونام زیاد توجهی به بازیکنان جوان خود نمی دهد و 

نتیجه گرفتن در اولویت او قرار دارد. 
استقلال فصل را به سختی شروع کرد و نتوانست بازیکنان مورد توجه نکونام را جذب کند، 
اما سرمربی استقلال که در حال حاضر بین هواداران طرفدار زیادی دارد چندین لیست 
به باشگاه ارائه داده که هیچ کدام هم تو سط خطیر جذب نشده اند و دوباره دلخوری های 

قبلی از سرگرفته شده است. 
نکونام برای اینکه استقلال را به سکوی قهرمانی برساند نیاز به ابزار دارد و در نیم فصل 
دوم در چند پست نیاز به ترمیم دارد. اما قطعاً نکونام برای ترمیم ضعف های تیم خود باز 

هم از زیر 23 ساله ها استفاده نمی کند و بازیکن ستاره می خواهد.

سه بازیکنی که در رادار سرمربی نیستند

بی توجهی به زیر 23 ساله ها
رفتار متفاوت سرمربی با آقای مهاجم

ارسلان حمایت نکونام را از دست داد؟

حمیدرضا عرب
روزنامه نگار


